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Zástupci vlády, odborů a zaměstnavatelů dnes projednají návrh státního rozpočtu na 
příští rok. Předložená verze počítá se schodkem 376 miliard a 600 milionů korun. 
Výdaje státu budou vyšší, než byly v letošním roce. To kritizují například ekonomové, 
podle kterých už navržený schodek ukazuje na malé ambice současné vlády. A s 
nimi se ztotožňuje i prezident Unie zaměstnavatelských svazů Jiří Horecký. "Pokud 
by prošel návrh MPSV, tedy plošně zvednout platy státních zaměstnanců o fixní 
částku, tak by se v rozpočtu někde škrtat muselo," vysvětluje Horecký. 
 
Jiří Horecký rovněž prozradil, že se Unii zaměstnavatelských svazů nelíbí návrh na 
přijetí pěti a půl tisíc nových státních úředníků, které by ještě zvýšilo státní dluh. 
Poslechněte si celý rozhovor. 
 
Zdroj: https://www.radiozet.cz/podcast/jiri-horecky-nepovazuje-navrzeny-rozpoctovy-
schodek-za-akceptovatelny  
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